
Title (en)
Running gear for powered railway vehicles.

Title (de)
Laufwerk für Schienentriebfahrzeuge.

Title (fr)
Train roulant pour véhicules moteurs ferroviaires.

Publication
EP 0357951 A1 19900314 (DE)

Application
EP 89114234 A 19890802

Priority
DE 3827412 A 19880812

Abstract (en)
For powered railway vehicles having curve-going wheel sets, a self-setting or an actively controlled running gear is proposed in which the connecting
rods constructed as articulated levers [7-10] are rigidly mounted between the displaceable axle bearings [3-6] and the vehicle frame [14] on a
common rotary shaft [11] which is itself mounted on the vehicle frame [14]. Alternatively, the connecting rods of each wheel set can be connected in
an articulated manner to a common transverse member [111b, 111c] which is rotatably mounted about an elevated axle on the vehicle frame [14].
<IMAGE>

Abstract (de)
Für Schienentriebfahrzeuge mit kurvengängigen Radsätzen wird ein selbsteinstellendes oder ein aktiv gesteuertes Laufwerk vorgeschlagen, bei
welchem die als Gelenkhebel [7-10] ausgebildeten Lenker zwischen den verschiebbaren Achslagern [3-6] und dem Fahrzeugrahmen [14] an einer
gemeinsamen Drehwelle [11] starr befestigt sind, die ihrerseits am Fahrzeugrahmen [14] gelagert ist. Alternativ hierzu können die Lenker jedes
Radsatzes mit einer gemeinsamen Quertraverse [111b,111c] gelenkig verbunden sein, welche um eine Hochachse drehbar am Fahrzeugrahmen
[14] befestigt ist.
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